

门窗拉手 拨叉执手厂家

产品名称	门窗拉手 拨叉执手厂家
公司名称	武汉钧记五金配件有限公司
价格	1.00/把
规格参数	品牌:钧记五金 型号:JBZ系列 表面处理:喷漆、喷粉
公司地址	湖北省武汉市黄陂区汉施路39号
联系电话	027-61810946 13971336768

产品详情

门窗拉手 拨叉执手厂家-钧记五金

一、门窗执手(拨叉执手)详情

产品名称—拨叉执手

产品品牌—钧记五金

产品型号—jbz系列

产品材质—锌合金、铝合金

表面处理—喷漆、喷粉

产品用途—铝合金、塑钢、断桥铝平开门

产品规格—可根据客户的需求来定制

产品报价—钧记现力推品牌，物美价廉

产品样品—免费拿样

生产产地—湖北武汉

product name - fork handle

brand - jun kee metal

model -jbz series

material - zinc alloy, aluminum

surface treatment - painting, dusting

usage - aluminum, steel, aluminum swing bridge

product specifications - can be customized according to customer demand

product price - jun remember now pushing the brand, inexpensive

product samples - to get free samples

production origin - wuhan

二、门窗执手(拨叉执手)特点

该产品手柄采用压铸铝合金，底座和拨叉采用压铸锌合金;执手为对称分布设计，手柄可旋转180°，拨叉也可以任意调换方向，完全能够满足内平开下悬窗等多种不同规格的门窗户使用要求，拨叉的长度是有型材截面决定的。

the product is die-cast aluminum handle, base and die-cast zinc alloy fork; handle is symmetrical design, the handle can be rotated 180°, forks can be any exchange directions, fully able to meet within the next casement hung windows, and other different specifications of the door windows requirements, fork length is determined by the profile cross-section.

三、钧记五金简介

武汉钧记五金配件有限公司是华中地区大型的门窗幕墙五金配件生产厂家之一，钧记品牌创立于1978年，经过三十多年的锐意进取，钧记已发展为集门窗幕墙产品的研发、生产、销售和技术服务为一体的专业建筑五金公司。

wuhan kwan kee hardware accessories co., ltd. is one of the large door window hardware accessories manufacturer in central china, kwan kee brand was founded in 1978, after 30 years to forge ahead, jun record has been set for the development fenestration product development, production, sales and technical services as one of professional architectural hardware company.

钩记已达国际生产水平，拥有技术精良的研发中心和产品检测系统，占地面积达15000平方米的现代化厂房，拥有产品研发、模具设计、锌合金压铸、不锈钢冲压、塑胶注塑和各种金属产品表面处理的专业技术人员；拥有配套、先进、高效的生产线设备。

kwan kee has reached the international level of production, with skilled r & d center and product testing system, it covers an area of 15,000 square meters of modern plant, with product development, mold design, die-cast zinc alloy, stainless steel stamping, plastic injection molding and various metal product surface processing of professional and technical personnel; have supporting advanced, efficient production line equipment.

钩记以严格的管理，优质的产品，在市场上树立了良好的口碑，赢得广大客户的认可和信赖。产品遍布全国并出口新加坡、马来西亚、俄罗斯、利比亚等国家和地区。在新疆、四川、上海、广州、济南、长沙、郑州、太原、大连等全国各大城市设有营销中心或办事处。钩记产品以先进的设计理念、精美的外观、优良的品质被广大用户所信赖。其中，外平开窗摇窗器、三翼合页、摩擦铰链等20多项产品已获国家专利。

kwan kee strict management, high-quality products in the market established a good reputation, won the majority of customer recognition and trust. products throughout the country and exported to singapore, malaysia, russia, libya and other countries and regions. a marketing center or office in xinjiang, sichuan, shanghai, guangzhou, jinan, changsha, zhengzhou, taiyuan, dalian and other major cities. kwan kee products with advanced design concepts, exquisite appearance, excellent quality is trusted by customers. wherein the outer casement windows shake, three-wing hinges, friction hinges and other products have been more than 20 national patents.

四、钩记主营产品

专业生产铝合金门窗、隔热断桥门窗、玻璃幕墙使用的五金配件，如平开门窗、推拉门窗、顶悬窗、内平开下悬窗专用的门窗执手(拨叉执手、方轴执手、七字执手、联动执手、双面门执手)，多点锁传动器(铝连杆、锁盒)，滑撑(摩擦铰链、四连杆)，限位撑挡(风撑、悬撑、伸缩撑)，合页，锁体，门夹，插销，扣板，钩锁(钩锁)，月牙锁，滑轮，锁座，摇窗器等，并通过了iso9001:2000质量管理体系国际认证。

specializing in the production of aluminum doors and windows, doors and windows broken insulation, glass curtain wall using metal accessories, hanging in the window of the door handle as special door windows, sliding doors and windows, top hung windows, casement inside temperature (fork handle, square shaft handle twentysomething handle, linked handle, double door handle), multi-point locking actuator (aluminum rod, lock boxes), slide support (friction hinges, four-link), limit spreaders (wind support, hanging support, extend and retract), hinges, lock, doors, latches, pinch, hook lock (hook lock), crescent lock, pulleys, lock seat, window, etc., and adopted the iso9001: 2000 quality management of international certification system. window hardware accessories www.junjijujin.com